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Geachte heer, mevrouw, 

Hierbij doen wij u toekomen ons antwoord op de door de heer Dijk namens de fractie 
van de SP gestelde vragen over 'geen streekbussen over de Zaagmuldersweg'. De 
brief van de vragensteller treft u als bijiage aan. 

Graag willen we eerst benadrukken dat we trots zijn op de per saldo grote verbetering 
van het openbaar vervoer die we hebben bereikt. Samen met onder andere het OV 
Bureau, Qbuzz, de provincie Groningen, de provincie Drenthe en omliggende 
gemeenten betekent de dienstregeling 2014 inclusief de aanschaf van nieuwe bussen 
en het aanpassen van de noodzakelijke infrastructuur een forse verbetering voor een 
groot deel van de reizigers. Een verbetering die niet alleen de kwaliteit van het 
openbaar vervoer verbetert, maar ook noodzakelijk was om op een betaalbare wijze de 
groei van het aantal reizigers op te vangen. 

Hoewel nog niet alle cijfers beschikbaar zijn, is in ieder geval wel te zeggen dat deze 
verbeteringen goed zijn aangeslagen bij de reizigers. Q-linlc rijdt op het moment van 
schrijven van deze brief ruim een week. Op de Q-link lijnen 3,4 en 5 vanuit Leek, 
Roden en Annen is grote drukte in de bussen, zodanig dat zelfs al extra bussen 
moesten worden ingezet op lijn 5. Op basis van de vergelijking van het aantal 
chipkaart reizigers reisden in de eerste week vanuit Annen/Zuidlaren een kleine 20% 
extra reizigers. Ook vanuit Roden en Leek is de vraag groot. Terwijl nog niet alle 
nieuwe bussen zijn geleverd is hier ook al sprake van 5% groei. Buschauffeurs op lijn 
5 vanaf Annen/Zuidlaren en P+R Haren meldden dat meerdere P+R reizigers 
aangaven hun P+R aboimement te gaan omruilen voor een abonnement vanaf huis in 
Annen/Zuidlaren. De ontwikkeling van reizigersaantallen wordt in de komende 
periode nauwgezet bijgehouden. 

Zoals bij alle ingrijpende wijzigingen van de dienstregeling, hebben wij ook de nodige 
klachten gehad. 

SE.4.C 



Bladzijde 2 

Onderwerp Vragen ex artikel 42 RvO over lokale aanpak 
fietsveiligheid 

Reizigers hebben ons onder andere laten weten dat op sommige plekken de abri's te 
klein zijn. Sommige reizigers gaven aan dat ze het niet prettig vinden dat sommige 
bussen de Grote Markt niet meer aandoen, het niet prettig is dat nu aan de westkant 
van de snelweg bij P+R Haren moet worden uitgestapt en bewoners van de 
Uranusstraat zijn niet blij met een busroute door hun straat. Wij gaan kijken hoe wij 
deze problemen kunnen verminderen of volledig kunnen opiossen. 

1. Bent u het met de SP-fractie eens dat het probleem met de te krappe bocht 
Oosterhamriktrace/Zaagmuldersweg gemakkelijk voorkomen had kunnen worden 
door het rijden van testritten? Zo ja, waarom is dit niet gebeurd? Zo niet, waarom 
niet? 
Het probleem met de te krappe bocht Oosterhamriktrace/Zaagmuldersweg had niet 
gemakkelijk met het rijden van testritten kunnen worden opgelost. Ons was bekend 
dat de bocht te krap was om door bussen te worden gemaakt. Het aanpassen van de 
bocht bij de Zaagmuldersweg zat dan ook in de tranche van HOV-maatregelen die 
voor het ingaan van de nieuwe dienstregeling op 5 januari j l . opgeleverd moest 
zijn. Aan het tijdig opieveren van deze maatregelen is zeer hoge prioriteit gegeven. 
Helaas is het ons niet gelukt om de betreffende bocht voor 5 januari voor bussen 
mogelijk te maken. Binnen 2 werkdagen is dit alsnog gelukt. Op woensdag 8 
januari reden de streekbussen dan ook weer volgens dienstregeling over de 
Zaagmuldersweg. 

Overigens heeft Qbuzz op vrijdag 3 januari wel proef gereden om te kijken of het 
op een niet ideale maar wel verantwoorde manier mogelijk was om via deze route 
te rijden. Dit was niet mogelijk. Daarom is voor een omleidingsroute via de Petrus 
Campersingel gekozen. 

2. Zijn er bij de invoering vergelijkbare problemen opgetreden? Zo ja, kunt u de raad 
hier zo snel mogelijk over informeren? Zo niet, gelukkig maar. 
Vergelijkbare problemen dat een geplande route niet gereden kon worden, zijn niet 
voorgekomen. 

3. Bent u het met de SP-fractie eens dat het probleem met de te krappe bocht 
Oosterhamriktrace/Zaagmuldersweg zo snel mogelijk verholpen moet worden? Zo 
ja, bent u bereid om tijdens of voor de commissievergadering Beheer en Verkeer 
van 22 januari deze vragen van een antwoord te voorzien? Zo niet, waarom niet? 
Zie beantwoording bij vraag 1. 

Met vriendelijke groet, 
burgemee§t©ren wetilCrwders van Groningen, 

de secretaris, 
drs^M..Ar(Mm^en) Ruys 
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Onderwerp Vragen ex artikel 42 RvO over lokale aanpak 
fietsveiligheid 

Bijiage: Vragen fractie SP over 'geen streekbussen over de Zaagmuldersweg' 



IBU LAGE 

Aan het college van B en W van de gemeente Groningen 

Betreft: schriftelijke vragen ex. art. 42 RvO inzake geen streekbussen over de Zaagmuldersweg 

Groningen, 7 januari 2014 

Geacht college, 

Het ingaan van de nieuwe dienstregeling van Qbuzz per 1 januari 2014, is tot nu toe redelijk soepel 
verlopen. Het veranderen van meerdere buslijnen en de toevoeging/samenvoeging van verschillende 
lijnen in de zogenaamde Qlink-lijnen zorgt ervoor dat reizigers even moeten zoeken, maar daama 
hun weg vinden. 

Toch is er bij de invoering van de nieuwe dienstregeling een (onnodig) onvoorzien probleem 
opgetreden. De SP-fractie heeft van zowel via media op 6 januari 2014 (DvhN, RTVNoord en 
OOGtv), als via bewoners van de Oosterparkwijk, vemomen dat de bocht 
Oosterhamriktrace/Zaagmuldersweg te krap is voor de bussen. Hierdoor kuimen de streekbussen 40, 
61, 65 en 165 niet over de Zaagmuldersweg rijden. Deze rijden nu via de Petms Campersingel langs 
de Oosterparkwijk in plaats van er doorheen. Waardoor er amper nog bussen door deze wijk heen 
rijden. 

Zoals u weet wordt door het schrappen van de "oude" buslijn 4 een flink deel van de 
Oosterparkwijk niet meer bediend. De SP-fractie is verbaasd dat de "nieuwe" lijnen die vanaf 2014 
rijden niet eerst getest zijn en vindt dat het probleem met de bocht 
Oosterhamriktrace/Zaagmuldersweg zo snel mogelijk opgelost moet worden. 

Naar aanleiding van bovenstaande heeft de SP-fractie de volgende vragen aan u: 
1. Bent u het met de SP-fractie eens dat het probleem met de te krappe bocht 

Oosterhamriktrace/Zaagmuldersweg gemakkelijk voorkomen had kunnen worden door het 
rijden van testritten? Zo ja, waarom is dit niet gebeurd? Zo niet, waarom niet? 

2. Zijn er bij de invoering vergelijkbare problemen opgetreden? Zo ja, kunt u de raad hier zo 
snel mogelijk over informeren? Zo niet, gelukkig maar. 

3. Bent u het met de SP-fractie eens dat het probleem met de te krappe bocht 
Oosterhamriktrace/Zaagmuldersweg zo snel mogelijk verholpen moet worden? Zoja, bent u 
bereid om tijdens of voor de commissievergadering Beheer en Verkeer van 22 januari deze 
vragen van een antwoord te voorzien? Zo niet, waarom niet? 

Met vriendelijke groet. 

Jimmy Dijk 
SP-fractie 


